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امام جمعه شهرستان اهر: سعودی ها گناهکار اصلی حضورنیافتن ایرانی ها در حج امسال
هستند

امام جمعه شهرستان اهر گفت: سعودی ها گناهکار اصلی حضورنیافتن ایرانی ها در حج امسال هستند.

امام جمعه شهرستان اهر گفت: سعودی ها گناهکار اصلی حضورنیافتن ایرانی ها در حج امسال هستند.

به گزارش خبرنگار مهر، آیت الله جواد حاجی زاده در خطبه های نماز جمعه شهرستان اهر، اظهار کرد: امام خمینی (ره) برای ملت
و کشور ایران سرمایه ای عظیم بودند، شخصیت های این امام بزرگوار به طوری بود که هیچ گاه اجازه نداد تا مستکبران وارد

مملکت شده و در امور دخالت کنند و همیشه کاری می کدند تا روحیه استکبار ستیزی در مردم زنده باشد.

وی انتخاب حضرت آیت الله خامنه ای را به عنوان رهبر جهان اسلام از جمله حرکت های انقلابی مجلس خبرنگان عنوان کرد و
گفت: پس از رحلت امام خمینی(ره) بهترین کاری که مجلس خبرنگان رهبری انجام داد این بود که حضرت آیت الله خامنه ای

را به عنوان رهبر جهان اسلام انتخاب کردند.

امام جمعه شهرستان اهر بابیان اینکه صنایع دستی در تحقق اقتصاد مقاومتی نقش بسزایی دارد، افزود: محصولات صنایع
دستی ورنی بافی که مختص منطقه ارسباران و اهر است و اگر به صادرات و تولید بیشتر این محصول توجه شود نه تنها اقدام و

عملی در تحقق اقتصاد مقاومتی بوده بلکه زمینه هایی برای اشتغال نیز ایجاد می کند.

حاجی زاده با اشاره به آغاز به کار مجلس خبرگان رهبری و مجلس شورای اسلامی با پیام رهبر معظم انقلاب اسلامی، بیان
داشت: امیدواریم با وظایف محوله ای که دارند و با رهنمودهای مقام معظم رهبری ایفاء وظیفه کرده و مجالس قوی در مقابل

توطئه های دشمن تشکیل دهند.

وی به ابطال انتخابات مجلس شورای اسلامی در حوزه انتخابیه شهرستان های اهر و هریس نیز اشاره کرد و گفت: انتخابات
مجلس دهم اهر و هریس به خاطر تخلفاتی که شورای نگهبان تشخیص داده بود انتخابات این حوزه را ابطال کردند تا حق
الناس حفظ شود و با این حرکت همه باید بدانند که به قوانین و مقررات پایبند باشند، امیدواریم این تصمیم شورای نگهبان

تنبیهی برای کسانی که باشد که وضعیت را پدید آوردند.

امام جمعه شهرستان اهر با تاکید بر اینکه نباید در انتخابات های بعدی حوزه انتخابیه اهر و هریس تکرار شود، خاطرنشان کرد:
حفظ مقررات جمهوری اسلامی ایران اهم واجبات است، هر جا حقی ضایع شود باید حد اسلامی در همان جا اجرا شود و
مجریان، دست اندرکاران، ناظران و حتی مردم به طوری پایبند قوانین باشند که دیگر شاهد ابطال انتخابات نباشیم و اگر کم

کاری استمرار یابد منجر به بی اعتمادی مردم می شود.

حاجی زاده با اشاره به اینکه سنگ اندازی و کارشنی های سعودی ها باعث شده تا حجاج ایرانی در مراسم حج امسال نتوانند
حضور پیدا کنند، یادآور شد: رژیم آل همان انسان های بی لیاقت هر قدری که با اسرائیل و آمریکا بر علیه نظام جمهوری اسلامی
تلاش می کنند، سعودی ها در حالی از حضور حجاج ایرانی جلوگیری می کند ولی در کمال بی شرمی اظهار می کنند که ایران در

مذاکرات کارشکنی می کند.
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